

تعميم Circular

رقم (120) No

Honorable Members of the ASE

السادة/أعضاء بورصة عمان المحترمين

Good Greetings,,,

تحية طيبة وبعد...

Referring to the letter of ARABIAN AVIATION INVESTMENT Company dated 4/9/2018 regarding changing the Company's name from "ARABIAN AVIATION INVESTMENT" to "JORDANIAN MUTUAL FUNDS MANAGEMENT COMPANY", as well as changing it's symbol from ARAV to FUND .

أشير إلى كتاب الشركة العربية للاستثمار في النقل الجوي رقم ن ر م 54/2018/1 تاريخ 2018/09/04، بخصوص تغيير اسم الشركة من " العربية للاستثمار في النقل الجوي" إلى "الشركة الأردنية لإدارة الصناديق الاستثمارية"، وتغيير الرمز الحرفي من ARAV إلى FUND.

Please be informed that the Company's long name, short name (Arabic & English) and the company's symbol will be changed in the ASE's records, to be as following . Note that ASE will change the sectoral classification of the company from the "Transportation" sector to "Diversified Financial Services" sector Due to change its objectives in the articles of association and memorandum of association, as of Monday 24/9/2018.

أرجو إعلامكم بأن الاسم الكامل والمختصر باللغتين العربية والإنجليزية والرمز الحرفي للشركة الأردنية لإدارة الصناديق الاستثمارية في سجلات بورصة عمان، سيصبحان على النحو المبين أدناه، كما سيتم تغيير التصنيف القطاعي للشركة من قطاع " النقل" إلى قطاع "خدمات مالية متنوعة" في ضوء تغير غاياتها في عقد التأسيس والنظام الأساسي، وذلك اعتباراً من صباح يوم الإثنين الموافق 2018/9/24.

الأردنية لإدارة الصناديق الاستثمارية	الاسم الكامل باللغة العربية
الأردنية للصناديق	الاسم المختصر باللغة العربية
JORDANIAN MUTUAL FUNDS MANAGEMENT COMPANY	English Long Name
JORDANIAN FUNDS	English short Name
FUND	الرمز الحرفي Symbol

Knowing that the Company's Code (141218) will remain the same without any change.

علماً بأن الرمز الرقمي (141218) سيبقى كما هو دون تعديل.

With All Respect

تفضلوا بقبول فائق الاحترام،،

Nader Azar

Nader Azar

The CEO

[Signature]

نادر عازر

المدير التنفيذي

CC: - Jordan Securities Commission
- Securities Depository Center.

* نسخة: - هيئة الأوراق المالية.
- مركز إيداع الأوراق المالية.